



# MUTULAR

Mutular, Bien plus qu'une histoire de goût !

La gamme Mutular, historique en Nouvelle-Calédonie, accompagne la vie des calédoniens depuis plus de 30 ans. Une gamme diversifiée de légumes au naturel qui offre au plus grand nombre un large choix de produits de qualité.

Mutular, more than just a story of good taste!

The Mutular range, historic in New Caledonia, has been supporting the lives of New Caledonians for over 30 years. A diversified range of natural vegetables which offers to the greatest number of consumers a wide choice of quality products.



En salade ou en accompagnement, les légumes au naturel Mutular sont très faciles à cuisiner. Riches en protéines, fibres et minéraux, ils sont très nourrissants et vous apportent équilibre, force dans l'effort et beaucoup de bienfaits à chaque bouchée.

In salads or side dishes, Mutular vegetables are very easy to prepare. Rich in protein, fibers and minerals, they are very nourishing and contribute to a balanced diet, providing consumers with energy in the effort and a lot of benefits in every bite.